
Referat fra møte
Matematisk fagutvalg
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Godkjenninger og valg av referent
Valg av referent: Anders ble valgt til referent.

Godkjenning av innkallingen: Godkjent.

Godkjenning av dagsorden: Godkjent.

Saker
1. Hyttetur

Studenterhytta er leid inn 13.-14. april. Vi må finne faglig innhold til hytteturen. Tale skal spørre Kristian
fra mekanikk.

Basis leie av hytte, samt vasking og mulig henting av bagasje blir på cirka åtte tusen. I tillegg kom-
mer mat på rundt syv tusen. Det blir nok også en liten egenandel for studentene.

Vi bør lage en quiz til turen. Fra og med i morgen (17. januar) er det på tide å tenke på å lage ar-
rangement og invitere. Det er lenge, men ikke så lenge til. Greit å få ting avklart tidlig.

2. Emneevalueringer
Alle må sende rapport til fagutvalglisten senest søndag. Svar på mailene, slik at det er lett å holde oversikt.
I fremtiden bør vi også fikse den norske og den engelske malen og samordne/forbedre dem.

3. Møte med studieadministrasjonen
Tale og en del andre fra fagutvalget kommer. Det blir koselig.

4. Plan for semesteret
Ting som må/bør gjøres: Bedriftspresentasjoner, mattefrokost og PopMat.

Vi skal ha bedriftspresentasjoner 1. februar (Norsk Regnesentral) og 15. februar (Netcompany). Kristine
må lage event til førstnevnte straks.
Det blir mattefrokost 22. februar, 14. mars og 3. mai. Mattefrokostene starter klokken 09.00.

PopMat: Om noen vil ta ansvar for dette og vet om noen de tenker hadde vært gode til å holde dette, kan
de gjerne stelle i stand. Ellers blir det trolig ikke noe PopMat dette semesteret.

5. Studentrepresentant for det nye masterprogrammet Simon tar dette.

6. Møter siden sist Simon og Søren har vært på møte med Instituttstyret, uten at det var noe særlig å melde
tilbake om.

Samater har vært på møte med RealKarriere. SSB skal ha speedintervjuer på RealKarriere (8. februar) og
de ønsker at folk skal melde seg på. Vi kan gjerne bidra til å spre dette.



Eventuelt
• Luca skal som kjent på utveksling til København, og fagutvalget trenger følgelig en ny MNSU-representant.

Samater sier seg villig til å ta vervet.

• Søren melder om at fagutvalget har fått post, blant annet fra Nordea. Vi er litt usikre på hvorfor vi har
fått dette, da det er en aktuarforenings konto det er snakk om.

• Store fysiske lesesal er åpen igjen. Alle med tilgang forrige semester bør ha det fortsatt. Søren sender snart
ut skjema for søking på plass for dette semesteret.


